
 

 Pagina 1 van 2 

Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening :  14 mei 20`21 

Registratienummer : E202116027 

 

Onderwerp: Straatverlichting nieuwe deel Broekhorn 

Aan het college, 

 

Inleiding 

Inwoners van Broekhorn hebben ons benaderd met de mededeling dat hun huizen zijn 

opgeleverd, maar de straatverlichting niet werkt. Het gaat onder andere over de Westerakker en 

de Laan van Broekhorn.  

 

Vragen 

1. Wat is de reden dat de straatverlichting in dit deel van Broekhorn nog niet werkt op het 

moment dat de woningen worden opgeleverd? 

2. Wanneer kunnen de bewoners werkende straatverlichting verwachten?  

3. Hoort de straatverlichting niet direct beschikbaar te zijn zodra de huizen zijn opgeleverd? 

Zo nee, waarom is dit niet het beleid? 

 

VVD Dijk & Waard 

Wesley Boer 

 

Antwoord van het college 

 

Inleiding 

In de ontwerpfase van uw wijk zijn ook plannen gemaakt voor de openbare verlichting. Er is toen 

gekozen voor een nieuwe ontwikkeling, namelijk verlichting op zgn. ‘gelijkspanning’ (en niet op de 
gebruikelijke ‘wisselspanning’). Hier is voor gekozen omdat het energiezuiniger is en een 
aanzienlijke besparing oplevert in grondstoffen. Elders in het land zijn op deze manier al enkele 

succesvolle installaties opgeleverd. 

 

Antwoord 

1. Wat is de reden dat de straatverlichting in dit deel van Broekhorn nog niet werkt op het 

moment dat de woningen worden opgeleverd? 

Bij de installatie voor onze verlichting is gebleken dat de geleverde voeding te licht is voor het 

aantal gebruikte lichtmasten. Hierdoor vallen de lichtmasten regelmatig uit. De afgelopen weken 

is er hard gewerkt aan een oplossing. Dit is voor nu ten dele gelukt. Er brandt nu op meer 

plekken verlichting, maar in een aantal straten branden de masten nog om en om. 

 

2. Wanneer kunnen de bewoners werkende straatverlichting verwachten?  

Om de problemen definitief op te lossen moeten de voedingen worden verzwaard. De materialen 

hiervoor zijn besteld en zodra deze geleverd zijn, kunnen we de werkzaamheden ook snel 

uitvoeren. Door de coronapandemie en het wereldwijde tekort aan computerchips kan de 

leverancier ons op dit moment geen definitieve leverdatum geven, maar we verwachten wel dat 

deze voor de zomervakantie worden geleverd. 

Recentelijk is een bewonersbrief verstuurd waarin de problemen en acties uitgelegd worden. 
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3. Hoort de straatverlichting niet direct beschikbaar te zijn zodra de huizen zijn opgeleverd? 

Zo nee, waarom is dit niet het beleid?  

De openbare verlichting wordt pas aangebracht bij het woonrijp maken van de wijk. De 

verlichting al aanbrengen zonder dat de definitieve inrichting van de openbare ruimte gereed 

is, brengt vaak veel extra kosten en schade met zich mee. Hiervoor is namelijk een goede 

afstemming tussen bouwkundige aannemers en civiele aannemers noodzakelijk, maar ook 

met de eigenaren/bouwers van vrije kavels, die vaak veel sneller (laten) bouwen dan de 

projectaannemers. In de praktijk blijkt deze afstemming echter lastig. 

 


